
 

 1 / 1 

Ældrerådets høringssvar til Roskilde Kommunes 
kvalitetsstandarder 

Ældrerådet er tilfreds med, at der ikke lægges op til en forringelse af serviceniveauet. 

I Kvalitetsstandarderne gives udtryk for et positivt syn på den ældre borger. 

Det er dog ikke lige gennemskueligt og transparent, hvad det konkrete serviceniveau er. 

Det er vigtigt, at det præciseres, at byrådet er ansvarligt for kvalitet og serviceniveau, 

uanset om ydelsen leveres af en kommunal ansat eller en ansat i et privat firma. 

Når flere borgere skal behandles på sygeplejeklinikken, bør der også stå, hvordan der kan 

søges om økonomisk hjælp til transport til sygeplejeklinikker samt efter hvilke kriterier 

 

 
Ældrerådet den 31. oktober 2022 


